
Protokół nr 22/20 
z posiedzenia Komisji 

Zdrowia i Pomocy Społecznej 
z dnia 24 czerwca 2020 roku 

Komisja obradowała w składzie: 

1. BARBARA BURY- Przewodnicząca Komisji 
2. ZOFIA KRZEMIŃSKA 
3. MAREK CHART 
T ANDRZEJ MARACH 
5. IWONA SIKORSKA 
6. TOMASZ FIFIELSKJ 
7. KRZYSZTOF SZYMANOWICZ 

Zaproszeni goście: 

Przewodnicząca Komisji otworzyła obrady od godz. 13:30, następnie przedstawiła 

przesłany wcześniej porządek obrad. Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do 

przesłanego porządku obrad. 

1. Sprawozdanie z działalności Szpitala Powiatowego im dr Adama Gacy i dr Józefa 

Łaskiego realizowanych przez Novum - Med Spółkę z o.o. 

2. Przygotowanie Powiatu do sezonu letniego pod kątem sanitarnym. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 

b) wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego NOVUM-MED spółka z 

ograniczoną odpowiedzialnością w Więcborku prowadzącą Szpital Powiatowy 

im. dr A. Gacy i dr J. Łaskiego NZOZ w Więcborku, 

c) zmiany uchwały w sprawie utworzenia mieszkań chronionych oraz określenia 

zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniach chronionych. 

4. Sprawy wniesione, wolne wnioski. 

5. Zakończenie. 

Ad. 1. 



M. Kiełbasińska Prezes spółki z o .o. Novum-Med przestawiła sprawozdanie 

działalności Szpitala Powiatowego im dr Adama Gacy i dr Józefa Łaskiego 

realizowanych przez Novum - Med Spółkę z o.o.( zał. nr 1). 

Szpital nadal utrzymuje zalecenia reżimu sanitarnego związanego z odwiedzinami 

chorych. Wznowione są jednak porody rodzinne. Poradnie otwarte są w formule pilnej i 

stabilnej. W dalszej części odniosła się do bieżącej pracy spółki. 

Wspomniała o porozumieniu z personelem medycznym. Oczekiwania personelu do tej 

pory zostały spełnione. 

Radna Z. Krzemińska zapytała o formy zatrudnienia personelu. 

M. Kiełbasińska Prezes spółki z o.o. Novum-Med wyjaśniła, że praca w większości 

przypadkach świadczona jest na kontraktach, umowy o pracę są marginalne. 

Radny K. Szymanowicz zapytał o ilość respiratorów, którymi dysponuje szpital. 

M. Kiełbasińska odpowiedziała, że szpital wyposażony jest w 4 respiratory na 

intensywnej terapii i 2 transportowe. 

Pan Starosta wspomniał, że Walne Zgromadzenie Wspólników otrzymało jednogłośnie 

absolutorium. Zysk wyniósł 48 tys. zł, przypomniał, że planowana była duża strata. 

Ad. 2. 

E. Estkowska Dyrektor PPSE przedstawiła informacje nt. przygotowań do sezonu 

letniego ( zał. nr 2). 

W dalszej części wystąpienia odniosła się do sytuacji zdrowotnej mieszkańców związanej 

z COVID19. Aktualnie w kraju jest 609 zachorowań. Transmisja wirusa jest wszędzie . 

W naszym powiecie 1 osoba objęta kwarantanną miała wynik dodatni. Zmarło w 

województwie 49 osób, od czerwca 2. Mamy 534 ozdrowieńców w województwie. 

Obecnie w kwarantannie mamy 25 osób i są to osoby pochodzenia ukraińskiego. Badań 

wykonano 795. 

Ad.3. 

Pani Małgorzata Masiłkin Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zaciągnięcia kredytu długoterminowego. Kredyt długoterminowy w wysokości 

1.085.313,00 zł zostanie przeznaczony na sfinansowanie spłat rat wcześniej zaciągniętych 



kredytów w kwocie 1.085.313,00 zl. Pozostała kwota spłaty rat w 2020 w wysokości 

j .232.533,96 zł zostanie pokryta z nadwyżki z lat ubiegłych. Nadwyżka ta pokryje 

również deficyt roku 2020 w kwocie 959.466,04 zł. 

Komisja projekt uchwały zaopiniował większością głosów przy 4 głosach za i 1 głosie 

wstrzymującym się. 

Pani Małgorzata Masiłkin Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego NOVUM-MED spółka z 

ograniczoną odpowiedzialnością w Więcborku prowadzącą Szpital Powiatowy im. dr A. 

Cacy i dr J. Łaskiego NZOZ w Więcborku. 

Komisja projekt uchwały zaopiniował jednogłośnie. 

Dziubiński Dyrektor DPS w Kamieniu Kraj. przedstawił projekt uchwały w 

sprawie - zmiany uchwały w sprawie utworzenia mieszkań chronionych oraz określenia 

zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniach chronionych. Konieczność 

odpłatności wynika z faktu z zakończeniem trwałości projektu. 

Wspomniał, iż kwota bazowa wyniesie 350 zł za miesiąc. 

z. ad na Z. Krzemińska zapytała, czy mieszkanie chronione przeznaczone jest tylko dla 

mieszkańców powiatu. 

P. Dziubiński wyjaśnił, iż stworzony jest regulamin to ureguluje. W tej chwili 

minimalny wiek to 65 lat. Osoby bez dochodu będą mały nieodpłatną możliwość 

korzystania z obiektów. 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie 

Pan Starosta wspomniał o konieczności zachowania reżimu sanitarnego podczas sesji. 

Ad. 5. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej 

zamknęła posiedzenie o godz. 15. 45. 

Ad. 4. 

Protokółowała: r 



Barbara Bury 


